
Minnesanteckningar från telefonmöte i Avelskommittén i Specialklubben för shih tzu 
Möte nr 6 den 26 juni 2018 
 
 
Medverkade: Kathleen Berggren, Linda Lindqvist, Annalena Andersson, Annika Malmhäll, Carina 
Bomberg  
 
Dagordningen: 
 
Sekreterare för dagen:   Carina 
 
Hemsidan:  Linda fortsätter lägga in för AK 
 
Hanhundsanvändning: frågan är fortfarande under bearbetning 
 
Sociala medier: Vi ska bemöta frågorna med ett fast svar, Annika formulerar ett svar. Sen tar vi frågan 
till diskussion för att sen kunna ge ett svar på Avelskommitténs hemsida. 
 
Diskbråck frågan som kommit upp på sociala medier: här ska vi lägga in en länk till SLU på hemsidan 
(Linda) 
Navelbråck: Carina ska ta fram underlag för att publicera på hemsidan. 
 
Webfråga: beslutade att vi ska kunna ha flera frågor som kan ligga på hemsidan. I första skedet  

- Rapportera insjuknat/avliden hund 
- Har du en fråga till Avelskommittén  
- Hur tar vi rasen ”frisk och sund” in i framtiden, delge oss gärna dina tankar 

 
Distansutbildningen för utbildning utav domare: Vi har tagit del av materialet Siv har sänt till oss. Hon 
kommer nu att färdigställa det innan det skickas in till SKK. 
 
Domarkonferensen: preliminärt bokad till 2021 
 
Info från SKK: Efter att de har skickat ut att de vill ha respons på SRD så har de nu återkopplat och visat 
att utav alla som fått information var shih tzu klubben den enda som svarat. 
 
Avelskommittén har besvarat en fråga från medlem. 
 
Nästa möte v. 34 ev 23 augusti 
 
 
/Carina 
 
 
 
 


